

Title (en)

Connection between a fence and a post

Title (de)

Verbindung zwischen einem Gitterzaun und einem Pfosten

Title (fr)

Dispositif de solidarisation d'un panneau de grillage rigide à un poteau rainuré.

Publication

**EP 2915936 A2 20150909 (FR)**

Application

**EP 15157179 A 20150302**

Priority

FR 1451709 A 20140303

Abstract (en)

[origin: CN104895400A] The invention relates to a fixing device for fixing a rigid fence on a post. The fixing device connects at least one rigid fence (10) to a post (11) which includes one longitudinal slot (111), and is vertically fixed on a bearing surface (12) basically, and includes one first fixing piece (30), wherein the first fixing piece (30) includes a first support member which is coordinated with the longitudinal slot (111) for fixing the first fixing piece (30) on the post (11), a second support member for supporting the rigid fence (10), and at least one stop dog part (303) for preventing translation of the first fixing piece (30) along the longitudinal axis direction of the longitudinal slot (111).

Abstract (fr)

Un dispositif de solidarisation d'au moins un panneau de grillage rigide (10) comprenant des fils à un poteau comprenant une rainure longitudinale de solidarisation (111) et destiné à être solidarisé essentiellement verticalement à un support (12), ledit dispositif comprenant un premier élément de solidarisation (30), ledit premier élément de solidarisation (30) comprenant au moins : - des premiers moyens de maintien prévus pour coopérer avec ladite rainure (111) pour maintenir ledit premier élément de solidarisation (30) solidaire dudit poteau (10) ; - des deuxièmes moyens de maintien pour maintenir ledit panneau de grillage rigide (10), et - au moins un élément formant une butée d'arrêt (303) selon l'axe longitudinal de ladite rainure (111) pour bloquer en translation ledit premier élément de solidarisation (30) le long de ladite rainure (111).

IPC 8 full level

**E04H 17/16** (2006.01); **E04H 17/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**E04H 17/009** (2021.01 - EP); **E04H 17/168** (2013.01 - EP US); **E04H 17/21** (2021.01 - EP US)

Cited by

FR3063868A1; BE1029547B1; EP4177424A1; FR3093122A1; EP3848538A1; BE1027973B1; EP3567190A1; WO2018172631A1; WO2020020638A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2915936 A2 20150909; EP 2915936 A3 20151230**; CN 104895400 A 20150909; FR 3018088 A1 20150904; FR 3018088 B1 20201127

DOCDB simple family (application)

**EP 15157179 A 20150302**; CN 201510092665 A 20150302; FR 1451709 A 20140303